
Zápis ze schůze Kolejní rady 

Vážení ubytovaní a další čtenáři, dne 11.08.2023 se konala schůze Kolejní rady (dále jen „KR“) 

(přítomní Jan Pagáč a Bára Frýdlová) s ředitelem Správy účelových zařízení (dále jen „SÚZ“), panem 

Ing. Stanislavem Starým, vedoucím Provozního odboru, panem Jaromírem Příhodou, vedoucí koleje 

Sázava, paní Evou Kalinovou a vedoucí ubytovací kanceláře, paní Olgou Skálovou. Bylo probráno 

několik témat a návrhů, jejichž obsah je shrnut v následujících bodech. 

Obecné: 

• Vedení kolejí byly sděleny výsledky dotazníku návyků spolubydlících a byla zahájena 

konverzace o nejlepší variantě zavedení do systému přihlášek o ubytování. 

• Na základě výsledků dotazníku byla také ubytovací kancelář požádána, aby se pokusila zajistit 

doktorandům (především na jednolužkových pokojích) spolubydlící, kteří nebudou zvláště 

narušovat jejich klid a budou respektovat jejich pracovní režim. 

Koleje: 

• Na obou kolejích jsou po našem návrhu zavedena oficiální místa pro umisťování věcí 

k rozebrání. Na Sázavě již takto neoficiálně fungoval stůl u RoboCopy, který je nyní oficiálně 

označen a na Volze bylo ve vestibulu obdobně vybráno a označeno místo, kam ubytovaní 

mohou odkládat nechtěné ale stále použitelné věci k rozebrání. Apelujeme však na rozumný 

výběr takto odložených věcí, toto místo by nemělo sloužit jako skládka nechtěného odpadu. 

• Snaha o upřesnění termínů vstupu pracovníků údržby na pokoje v rámci dlouhých časových 

rozptylů, které momentálně chodí s předstihem emailem. O zavedené variantě budeme 

informovat. 

Prádelny: 

• Apelujeme na studenty, aby si po vyprání odnášeli prádlo z praček co nejrychleji a 

neblokovali tak pračky pro další uživatele.  

• Do prádelen budou doplněny odcizené prádelní koše, které jsou určeny pouze k rychlému 

odnosu prádla na pokoje, případně k vyprázdění praček, které dlouhou dobu blokují další 

použití. 

Volha: 

• Na základě návrhu z minulého zasedání KR budou na Volze zavedeny noční kuchyňky na ISIC 

kartu namísto současného systému půjčování klíčů ke kuchyňkám na vrátnici. V současné 

době dochází k plánování instalace elektronického otvírání na tyto vybrané kuchyňky (4. 

patro, obě strany). O dokončení a spuštění Vás budeme včas informovat. 

ISKaM: 

• Správa sítě byla požádána, aby zavedla zasílání informací o nastěhování nového 

spolubydlícího všem ubytovaným na buňce, nikoliv jen spolubydlícím z daného pokoje. Tento 

informační systém je již v provozu. 

CleverFit: 

• Po loňské úspěšné propagační akci bude vynaloženo úsilí k zopakování této akce někdy na 

podzim (začátku akademického roku), tak, aby se mohli noví ubytovaní, stejně jako stávající, 



také zůčastnit a využít nabízených výhod. CleverFit byl osloven a momentálně probíhají 

konverzace o nabídce. 

Areál kolejí: 

• Budova Apartman Student byla zakoupena Policií ČR a bude sloužit jako ubytovna Policejní 

akademie. 

Tiskárny: 

• Provoz tiskárny na Sázavě je zatím úspěšný. 

• Z iniciativy KR byl vedoucímu výpočetního centra VŠCHT zaslán návrh o vytvoření systému 

dobíjení kreditu na kopírování pomocí platební brány, podobně, jak je tomu nyní nově na 

menzách ČVUT. O vyjádření výpočetního centra případně informujeme. 

 

Za Kolejní radu 

Jan Pagáč 

Bára Frýdlová 

Denis Najman 


